

婆罗洲乐园旅游有限公司

SANCTUARY BORNEO TRAVEL AGENCY SDN BHD

(KKKP No: 3998) (Co No: 649472-a) (GST- 001190240256)

D4-6B, 4TH FLOOR, BLOCK D, PLAZA TANJUNG ARU,
JLN MAT SALLEH, 88300, KOTA KINABALU, SABAH, MALAYSIA

Tel : +6-088-270672 / 270673 Fax : +6-088-265892

E-mail : lilian_sbt@hotmail.com

Website : www.sanctuaryborneo.com



7天台灣尋找美食之旅 (SB-TW16-007)

每人全包 RM1348

星期五出發

Day 1 FRI 出發地 台北	●機上用餐 ●冠君飯店或同級 3★
抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。	
Day 2 SAT 台北→台中 九份老街~麗寶探索樂園~一中夜市	●早餐/園區餐卷/夜市自理 ●博奇飯店或同級 3★
九份： 曾經是挖金礦後的廢棄山城，因電影《悲情城市》而再度繁華，成為台灣最熱鬧最長的一條老街，各式各樣的手信、紀念品及小吃，吸引大量遊客上山逛街，千萬不可錯過有名的小吃~ 九份芋圓。 麗寶樂園： 麗寶樂園為中部最大主題樂園，共分為五大主題區---D-Sweet、魔法黑森林、妙妙山谷、月亮海灣、夢想城堡，是一處相當適合大人小孩一同遊玩的樂園，園區最刺激的挑戰設施為全國首創斷軌式雲霄飛車---"搶救地心"，等您來挑戰。 一中夜市： 一中夜市為台中知名夜市，以美食小吃及廉價衣服鞋子著名。地處學生商圈，因此物美價廉，有相當多美食如一中豪大雞排、八兩碳烤雞排、阿月紅茶冰、繼光香香雞、阿 SIR 茶飲... 等您來親自品嚐。	
Day 3 SUN 台中→高雄 彩虹村~鹿港玻璃廟~台灣玻璃藝術館~水晶魔幻隧道迷宮~鹿港老街~新崛江商圈	●早餐/老街自理/貴族世家 ●香富大飯店或同級 4★
彩虹村： 原本將被拆除的眷村，經過老伯伯的巧手將眷村彩繪成新的風貌，老舊變成創新，而成為政府文化保留的特色村。 玻璃廟： 玻璃媽祖廟『護聖宮』結合 132 家玻璃團隊共同打造世界獨一無二的玻璃廟，至少用 7 萬片玻璃，斥資 7 千萬元，廟內挑高 4 公尺，其中最特殊的，是用了 1400 片玻璃切割組成一座有玉山造型的神龕，堆砌出玉山主峰，為了呈現山巒的立體感。 鹿港小鎮： 曾是台灣最熱鬧的港口城市，卻也隨著港口沒落而落寞，卻也因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美食小吃，到鹿港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧！ 新崛江商圈： 高雄最熱鬧的商圈，各類精品、服飾，款式前衛與巴黎、米蘭、香港、東京同步流行，為南台灣年輕人最喜愛的流行商場，是年輕人的流行購物天堂。	
Day 4 MON 高雄→南投 蓮池潭風景區~台南安平老街~檜意森活村~溫泉渡假飯店	●早餐/東坡醉月/原住民風味餐 ●北港溪沙八渡假村或同級 4★
蓮池潭風景區： 為高雄著名風景區，其內玄天上帝為台灣最大玄天上帝神像，而龍虎塔則為相當特色之廟宇文化建築，您可以走進龍虎塔內，記得『入龍喉、出虎口』為自己帶來好運喔！ 安平老街： 有『台灣第一街』之稱，台灣最古老的老街，街道兩旁聚集了許多特色店家，柑仔店、古早味童玩小吃店還有百年的蜜餞店鹹酸甜，並有相當多台南小吃可品嚐。 檜意森活村： 將舊日式紅檜木建築官舍整修後從新開張，為目前台灣最大檜木建築聚落，現場進駐了非常多之文創商店，並有店家提供和服出租照相，是一處相當有日本風味的台灣村落。	

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、美妝品免稅店

婆罗洲乐园旅游有限公司

SANCTUARY BORNEO TRAVEL AGENCY SDN BHD

(KKKP No: 3998) (Co No: 649472-a) (GST-001190240256)
D4-6B, 4TH FLOOR, BLOCK D, PLAZA TANJUNG ARU,
JLN MAT SALLEH, 88300, KOTA KINABALU, SABAH, MALAYSIA
Tel : +6-088-270672 / 270673 Fax : +6-088-265892
E-mail : lilian_sbt@hotmail.com
Website : www.sanctuaryborneo.com



Day 5 TUE 南投→台中 日月潭風景區~文武廟~台中半日自由行~逢甲夜市	●早餐/千葉火鍋/夜市自理 ●華道會館或同級 4★
日月潭風景區： 全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為『日月潭』，是古今中外遊客來台必訪景點。 文武廟： 位於潭北山腰上，因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名，殿宇沿山勢而建，分前、中、後三殿，佔地廣闊，色彩以金黃色為主，為中國北宮殿式廟宇，氣勢十分雄偉。 逢甲夜市： 台灣最大觀光夜市，因『俗擱大碗』而吸引相當多民眾前往朝聖；新奇又有趣的小吃琳瑯滿目，大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰...等都是不可錯過的美食。	
Day 6 WED 台中→台北 台北 101(觀景台自費)~中正紀念堂~維格餅家~西門町商圈	●早餐/台灣牛肉麵/小籠包 ●冠君飯店或同級 3★
台北 101： 台灣第一高樓，總高度達 508 公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。 中正紀念堂： 為紀念台灣第一位總統 蔣介石而建造，占地廣闊、建築美麗，是民眾活動聚會及婚紗攝影的勝地，更成為國外遊客必訪之地。 西門町： 這裡集合了時下年青人所有的最愛，電影、流行服飾、飾品、流行精品、舶來品、刺青、各國美食、偶像歌手簽唱會...，都讓西門町成為年輕人最愛的流行新樂園。	
Day 7 THU 台北 甜蜜的家	●早餐
早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。	
**12 岁以下的小孩收費如下： 佔床 團費 - 每人馬幣 1128；不佔床團費 - 每人馬幣 908 **2 岁以下免費	
**上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社當時實際情況重新調整為準 **有效期 2016 年 7 月 1 日至 2017 年 6 月 30 日 **報價以最少兩個人出發為標準 (馬來西亞公民而已) **以上報價將不適用於 2016 年聖誕+跨年 12 月 18 日-1 月 2 日，2017 年春節 1 月 19 日-2 月 3 日 **報價不包含機票、機場稅、行李運托費用、個人開銷等 **此行程為拼團 **中文導遊 **本公司保留更改的權利	

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、美妝品免稅店

婆罗洲乐园旅游有限公司

SANCTUARY BORNEO TRAVEL AGENCY SDN BHD

(KKKP No: 3998) (Co No: 649472-a) (GST- 001190240256)
D4-6B, 4TH FLOOR, BLOCK D, PLAZA TANJUNG ARU,
JLN MAT SALLEH, 88300, KOTA KINABALU, SABAH, MALAYSIA
Tel : +6-088-270672 /270673 Fax : +6-088-265892
E-mail : lilian_sbt@hotmail.com
Website : www.sanctuaryborneo.com



7D6N Taiwan Gourmet (SB-TW16-007)

RM1348 Nett/pax

Depart Every
Friday

Day 1 FRI Departure -->Taipei	●Champion Hotel or similar
Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.	
Day 2 SAT Taipei - Taichung Jiufen ~ Lihpao Theme Park ~ Yizhong Night market	●B/L/-- ●VIP Hotel or similar
<p>Jiufen: Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan. It provides a wide range of souvenirs and snacks, attracting a large number of tourists. If you come to Jiufen do not miss the famous snack - the taro balls.</p> <p>Lihpao Theme Park: Lihpao Theme park is the largest theme park in Central, is divided into five themed zones --- D-Sweet, Into the Woods, MiuMiu valley, moon bay, the dream castle, is a very suitable for adults and children play together in the park, the park's most stimulating challenge for the country's first facility off-track roller coaster --- "rescue geocentric", waiting for you to challenge.</p> <p>Yizhong Night market: Yizhong night market is a well-known night market in Taichung, with gourmet snacks and cheap clothes and shoes famous. Located in the student district, so inexpensive, there are quite a few dishes like a chicken Zhonghao, eighty-two grilled chicken, ice tea, jiguang savory chicken...</p>	
Day 3 SUN Taichung-Kaohsiung Rainbow Village ~ Glass Temple ~ Taiwan Art Gallery ~ Crystal magic tunnel maze ~ Lugang street ~ Xinjujiang Night Market	●B/--/D ●Golden Pacific Hotel or similar
<p>Rainbow Village: It was originally a military community planned to be demolished. A resident tried to keep it and turned the cold and abandoned community into a vivid landscape of painting. Finally the government decided to keep the innovation and canceled the demolishing.</p> <p>Glass Temple : Glass Matsu "Shing Temple guard" glass combined 132 team to build the world a unique glass temple, with at least 70,000 glass, spent \$ 70 million, four-meter high ceiling temple, one of the most special, 1400 with a glass cutter has Yushan mountain shape consisting of a shrine, piled out of the main peak of Yushan mountain, in order to render three-dimensional mountains</p> <p>Lugang Street: Popular port city in Taiwan, but also with the decline of the port and lonely, but also because of the decline of untapped while retaining a considerable number of cultural and historical monuments and authentic cuisine snacks, to enjoy authentic gourmet snacks and Bellagio culture.</p> <p>Xinjujiang Night Market: Young people, new fashion, recreation, shopping and dining all collide at New Juejiang, which is rapidly sucking in new businesses to become Kaohsiung's biggest shopping destination. New Juejiang is the place to go in southern Taiwan for imported goods and chic attire, much of it arriving in step with debuts in the fashion capitals of the world.</p>	
Day 4 MON Kaohsiung- Nantou Lianchitan Scenic Area ~ Anping Old Street ~ Kuaiyi village ~ Spa Resort Hotel	●B/L/D ●Peikong creek resort & Spa or similar
<p>Lianchitan Scenic Area: Kaohsiung famous scenic spot, the inner Hsuen Tien God is Taiwan's largest statue of God, and the dragon tower was quite characteristic of the cultural construction of the temple, you can walk into the dragon tower, I remember, "the dragon throat, the jaws of death" for their own good luck</p> <p>Anping Old Street: The oldest streets in Taiwan thus also known as "Taiwan's First Street". The streets are lined with many</p>	

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Facial Mask.

婆罗洲乐园旅游有限公司

SANCTUARY BORNEO TRAVEL AGENCY SDN BHD

(KKKP No: 3998) (Co No: 649472-a) (GST- 001190240256)
D4-6B, 4TH FLOOR, BLOCK D, PLAZA TANJUNG ARU,
JLN MAT SALLEH, 88300, KOTA KINABALU, SABAH, MALAYSIA
Tel :+6-088-270672 /270673 Fax : +6-088-265892
E-mail : lilian_sbt@hotmail.com
Website : www.sanctuaryborneo.com



special shops such as grocery stores, traditional toy stores, snack bars and many other Tainan local snacks.

Kuaiyi village: the old -style red cypress wood building official residences after the opening of the new renovation , the building is currently Taiwan's largest cypress settlement , entered the scene a very large number of cultural and creative shops , and stores offer rental kimono photography , is a fairly Japanese -style village in Taiwan.

Day 5 TUE Nantou - Taichung

Sun moon Lake ~ Wen-Wu Temple ~ Taichung half day Free & Easy~
Fengjia Night Market

- B/L/--
- In One City Inn or similar

Sun moon Lake: The Sun Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake.

Wen-Wu Temple: Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.

Fengjia Night Market: It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

Day 6 WED Taichung-Taipei

Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ CKS Memorial Hall ~
Vigor kobo ~ Ximending

- B/L/D
- Champion Hotel or similar

Taipei 101 Shopping Mall: Taipei 101 with height of 508 meters is a new landmark in Taipei. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center.

CKS Memorial Hall: Chiang Kai-shek Memorial Hall was built to commemorate the late President Chiang Kai-shek. It is a popular resort which activities, gatherings and wedding photography seen all the time and it is a place that foreign tourists have to visit.

Ximending: Here is a collection of all the favorite of the young people nowadays including movies, fashion, popular collectables, tattoos, international cuisine, idol singer autograph ... Ximending becomes teenagers new paradise.

Day 7 THU Taipei- Sweet Home

- B

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

**Charges for children below 12 year old
With bed – RM 1128 per person ; Without Bed – RM 908 per person
** Infants (24 months and below) Free

**The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement
** Available from 1 July 2016 -30 June 2017
** Price quote is based on at least of 2 persons (For Malaysian Only)
** This itinerary is not applicable during peak season (Christmas + Countdown 18 Dec- 2 Jan, CNY 19 Jan – 3 Feb 2017)
** Price quote excludes air ticket, airport tax, baggage fees, personal expenses and others
** Tour are based on Seat In Coach basis
** Chinese Speaking Tour Guide is provided
** We reserve the right to change or cancel conditions beyond our control render it necessary